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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. augusztus 29-én 

16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti terme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő   

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Nagy Zsolt    képviselő   

Pintér Csaba    képviselő  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

 

Nem volt jelen: Farkas László    képviselő 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

   Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs  

(az 1. napirendi ponthoz)  

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgató 

(a 2. napirendi ponthoz) 

    

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Farkas képviselő úr jelezte távollétét.  

Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban 

szereplő napirendi javaslatot). Napirenddel kapcsolatban van hozzászólás? Nincs.  

Sürgősséggel küldtük ki a „Központi háziorvosi ügyeleti feladatok finanszírozása 2019. október 

01-jétől (166/209.)” tárgyú előterjesztést.  

Aki egyetért azzal, hogy az előterjesztést sürgősséggel napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt. 
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Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. 

Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett 

pályázat elbírálása (Havrán Attila)” (151/2019.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt 

ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

262/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Havrán Attila)” tárgyú, 151/2019. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Szűcs János)” (152/2019.) számú előterjesztést 

üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

263/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Szűcs János)” tárgyú, 152/2019. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét így elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (155/2019.) 

2.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről. 
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3.) Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve (150/2019.) 

4.) Pétfürdő szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve 

(161/2019.) 

5.) Pétfürdői Gondozási Központ vezetői pályázat meghirdetése (163/2019.) 

6.) Beszámoló a 2019. I. félévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (153/2019.) 

7.) Iskolatej és tejeskifli (157/2019.) 

8.) Helyi Választási Bizottság tagjainak választása (154/2019.) 

9.) Beszámoló a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2018. évi tevékenységéről (160/2019.) 

10.) Miskolczi Ferenc önálló képviselői indítványa a Péti MTE-vel kötött „Együttműködési és 

feladatellátási szerződés” módosítására (164/2019.) 

11.) Központi háziorvosi ügyeleti feladatok finanszírozása 2019. október 01-jétől (166/2019.) 

 

Tájékoztatók: 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2019. I. félévi gazdálkodásáról (162/2019.) 

2.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (156/2019.) 

3.) 2019. évi beruházási-felújítási szerződések (158/2019.) 

4.) Fogorvosi ellátás finanszírozása (159/2019.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Kincstár képviselőjét.  

Módosítást szeretnék kérni a napirendben, a vendégünkre való tekintettel. Javasolom, hogy az 

Önkormányzat 2019. I. félévi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót vegyük előre. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2019. I. félévi gazdálkodásáról (162/2019.) 

(eredetileg a tájékoztatók 1.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok tárgyalták a tájékoztatót.  

A mérleg eléggé megdöbbentő és mellbe vágó. Van egy helyzet, amit kezelni kell, a megoldást 

meg kell rá találni. Zsuzsa szeretnéd kiegészíteni valamivel? 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: A számok magukért beszélnek. A bizottsági 

üléseken latolgatták a Tisztelt Képviselők a megoldást.   

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel szerettem volna kiegészíteni, hogy a Településfejlesztési 

Bizottság és a Pénzügyi Bizottság konstruktív indítványokat tett, hogy a szeptemberi testületi 

ülésre, a költségvetési rendelet módosításra a bevételi kiesés egy részét hogy lehetne 

kompenzálni a kiadási oldalon.  

Ez egy állapot, likvid gondunk nincsen. Ezt a pénzt még nem kellett visszafizetni. A 

szeptemberi adóbevételek úgy segítenek, hogy talán ez a gond is megszűnik. Ez egy furcsa 

történet.   
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Miskolczi Ferenc képviselő: Egy mondatban mondd el légy szíves mi az a furcsa, rejtélyes 

történet.  

 

Horváth Éva polgármester: A történet az, hogy a tavalyi iparűzési adóbevételünk alapján – 

mivel nagyon szép feltöltésünk volt decemberben, és nem kaptunk visszajelzést visszatérítés 

igényre a költségvetés készítésekor be lett állítva az összeg, amit be kell állítani. Furcsa módon 

- ugyanis az éves adóbevallást május végén kell produkálni a tisztelt vállalkozóknak - több 

esetben előfordult az, hogy a decemberi feltöltést visszaigényelték, illetve furcsa módon 

megszűnt vállalkozásról kaptunk hírt, aki még márciusban is befizette az adóját. De van olyan 

túlfizetés, aminek a visszaigénylése még nem történt meg. Ezért nincs likviditási problémánk. 

De azt előbb-utóbb vissza kell fizetni.   

 

Dombi Norbert képviselő: Nagyságrendről beszéljünk egy pár szót. 

 

Horváth Éva polgármester: 358 millió Ft túlfizetés van a számlánkon, amit bármikor 

visszaigényelhetnek.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ha a félévi szöveges előterjesztés 2. oldalát megnézzük, ott van 

egy olyan rész, hogy adóbevételünk az előirányzathoz képest a következők szerint alakult. Ott 

vannak a tételek, melyekből összeáll. Az összesenjében van egy 1 milliárdos előirányzat és 450 

millió Ft-os a befizetés. Ez nem kevés. 600 millió Ft különbség.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, csak 358 millió Ft a túlfizetés.  

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, de ez 650 millió Ft-os mínuszt mutat. Jól értelmezem? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell mínusz, mert ez féléves tájékoztató, ez időarányos. Ez 

nem így van. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: 1 milliárd 61 millió Ft az éves bevétel. Ahhoz képest félévkor 

befolyt 450 millió Ft. Ebből már le van vonva az, amiket visszafizettünk az adófizetőknek.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ez hogy lesz? Említetted, hogy lesz majd külön napirend, ahol 

helyre tesszük a költségvetést. 

 

Horváth Éva polgármester: A mai nap lesz a beruházási táblánál szó erről. A 

Településfejlesztési Bizottságnak és a Pénzügyi a Bizottságnak is vannak javaslatai.  

 

Dombi Norbert képviselő: És akkor úgy állunk, hogy? 

 

Horváth Éva polgármester: Per pillanat nincs vészhelyzet, nem jó a helyzet a költségvetéssel,  

vissza kell fogni a költségvetést. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Likviditási gond még nincs.  

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Tisztázzuk Norbi, hogy ez a 450 millió Ft nem a 

tényleges bevétel. Szerintem Te úgy értetted, hogy ez a tényleges bevétel. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az van ideírva.  
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Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Nem. Ez a befolyt összeg. Amit 2019. májusáig az 

adóbevallások alapján befizettek. Márciusban a megállapított összeget be kell fizetni a 

vállalkozónak. Ha a szöveges részt végigolvasod, akkor a 449 millió Ft-ból le van vezetve, hogy 

mennyi a túlfizetés.  Ha megnézed a pénzügyi mérleg tábláját, ott látod a tényleges adót, ami a 

mienké. Ezért mondtuk, hogy itt van probléma, mert a 937 millió Ft-os előirányzathoz képest 

25 millió Ft-os tényleges befolyt iparűzési adó eléggé faramuci helyzetet mutat.  

 

Horváth Éva polgármester: Ettől függetlenül a mérleg alapján kiállított teljesítés, ami a 

szöveges részben is így van, akkor is a bevételünk 907.477 ezer Ft, a kiadásunk 774.227 ezer 

Ft. Ez a tényleges mérleg alapján van, ami a táblák alapján van elszámolva. Alapvetően itt még 

pluszban vagyunk. Közelítünk a szeptember 15-höz, az adóbefizetésekhez. Reméljük, hogy 

nem kell egyik pillanatról a másikra ezt a túlfizetést visszafizetni. Ezen kell gondolkodni, hogy 

a szeptemberi költségvetés módosításnál mit tegyünk.  

Kérdés van-e még? Nincs. Ennek megfelelően fogjuk a költségvetési rendelet módosítást 

előkészíteni. 

 

Tisztelettel köszöntöm a Közösségi Ház igazgatóját.   

Ismételten módosítást szeretnék kérni a napirendben, a vendégünkre való tekintettel. 

Javasolom, hogy a Közösségi Ház és Könyvtár 2018. évi tevékenységéről szóló beszámolót 

vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

2.) Beszámoló a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 2018. évi tevékenységéről  

(száma: 160/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgató 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Igazgató asszony szeretnéd kiegészíteni a beszámolót? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgató: Köszönöm, nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Vélemény?  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A bizottsági ülésen azt mondtam igazgató 

asszonynak, hogy szeretnénk megköszönni a Bizottság nevében a Közösségi Ház és Könyvtár 

egész éves – szerintünk – kimagasló munkáját. Azért nem tettem fel akkor sem kérdést és most 
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sem fogok, mert bőséges, terjedelmes beszámolót kaptunk. Azt jegyeztem meg, hogy még talán 

olyan is le van benne írva, amire igazából nem is lennék kíváncsi. Ezt a munkát is köszönöm!  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt szerettem volna én is elmondani. Köszönjük ezt a munkát.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgató: Annyit szeretnék ehhez hozzáfűzni, és 

tudom, hogy még hátra van néhány hét a testület életében, de ilyen minőségben talán már nem 

találkozunk. Magam és az összes munkatársam nevében szeretném megköszönni a 

polgármester asszony, a Képviselő-testület minden tagjának azt a segítséget, amit megkaptunk 

az elmúlt 5 évben. Köszönöm szépen!  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, és elfogadja a beszámolót, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

264/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2018. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 155/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, és elfogadja a beszámolót a lejárt képviselő-testületi 

határozatokról, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

265/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

177/2019.(IV.18.), 202/2019.(V.30.), 203/2019.(V.30.), 204/2019.(V.30.) 

219/2019.(VI.11.), 220/2019.(VI.11.), 221/2019.(VI.11.), 

225/2019.(VI.27.) 227/2019.(VI.27.) 228/2019.(VI.27.), 

230/2019.(VI.27.), 232/2019.(VI.27.), 234/2019.(VI.27.), 

236/2019.(VI.27.), 243/2019.(VI.27.), 248/2019.(VI.27.), 

249/2019.(VII.16.), 250/2019.(VII.16.), 254/2019.(VII.24.), 

255/2019.(VII.24.), 

 

 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Június végén volt az utolsó rendes testületi ülés. Ami azóta 

történt, azt szeretném elmondani. 

A magyar faluprogram identitás pályázatára beadtuk a Közösségi Ház keverő pultja, illetve az 

akusztikai függöny pályázatot. Július 5-én kaptuk meg a döntést, hogy nem nyertünk. 

Július 19-20. Ismételten megtörtént Pétfürdőn a Kék-Balaton teljesítmény túra indítása. Lassan 

10 éve megy. Ilyenkor a túraszervezők egy éjszakát kérnek tőlünk, hogy a messziről érkezők 

pénteken megszállhassanak valahol. Ez általában az iskola tornaterme. Ezt a programot 

kiegészítették évek óta egy pétfürdői esti túrával, ez a „pizsi” túra. Ennek egyre nagyobb sikere 

van. Az ország minden részéről jönnek. Az idén 113 résztvevő volt.  

Július 22-én kötelező közmeghallgatást hirdettünk a Huntsman beruházásával kapcsolatban. 

Lezajlott, megkaptuk az információkat a készülő raktárépület beruházásról.  

Július 25-én kaptunk egy tájékoztatást, hogy a magyar faluprogram orvosi rendelőre beadott 

pályázatunk, mely térburkolat építés, nyílászáró csere és kazánház felújításról szól, nem nyert. 

Elfogyott a pénz.  

Július 29-én kedvező határozatot kaptunk, hogy jogerőre emelkedett a strand előzetes 

környezetvédelmi vizsgálatára beadott dokumentáció. A vízjogi engedélyezési eljárás 

megindulhat. Leírja ez a jogerős határozat, hogy igaz, hogy nem kell végleges és egységes 

környezetvédelmi engedély a strandhoz, de a strand üzembe helyezéséhez úgy járul hozzá ez a 

hatóság, aki erre jogosult, hogyha szakértő által jegyzőkönyvben rögzített zajvédelmi fejezet 

lesz. Egy nem működő strand zajvédelmi vizsgálatát nem tudom, hogy lehet megoldani.  

Ugyanezen a napon kaptunk még egy pozitív visszajelzést, hogy hosszú tortúra után az 

adósságkonszolidációs elszámolásunkat elfogadták.  

Augusztus 14-én beadtuk a magyar faluprogram temető pályázatát.  
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Augusztus 15-én beadtuk a magyar faluprogram út pályázatát a PMTE bekötő út felújítására.  

Ugyanezen a napon beadtuk a magyar faluprogram járda pályázatát az Akácfa utcára.  

Augusztus 21-én kaptunk ezekkel kapcsolatosan kettő darab hiánypótlást, a járdára és a 

temetőre. 

Augusztus 22-én beadtuk az eszközbeszerzéses magyar faluprogram pályázatot, és 23-án 

beadtuk a járda hiánypótlás pályázatát.  

Kérdés van-e? Nem volt.  

 

 

 

5.) Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve  

(száma: 150/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Bakonykarszt Zrt. 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Az előterjesztésben Pétfürdőt érintő beruházások vannak. Én egy 

módosítást kértem, a Micsurin ivóvízrendszer kiépítésénél. Ezt a tavalyi GFT alapján jövő évre 

javasolta a Bakonykarszt. Javasolom, hogy halasszuk el későbbi időpontra, mert még nincsenek 

a telkek felosztva, és addig gerincvezetéket és leágazásokat bekötni nem lehet. Ez van a 

határozati javaslatban.  

Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

266/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Bakonykarszt 

Zrt. által elkészített 2020-2034 időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési 

Tervét (GFT). 

A GFT-t a Képviselő-testület az alábbi véleményeltéréssel elfogadja. 

A Pétfürdő Micsurin hálózatbővítés kivitelezésének ideje 2023, mivel a 

végleges telkek még nincsenek kialakítva.  

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Bakonykarszt Zrt.-nek. 

 

Határidő: 2019. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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6.) Pétfürdő szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve 

(száma: 161/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Bakonykarszt Zrt. 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt is ugyanaz volt a gondom, mint előzőleg. Ez azért fontos, mert 

beruházás, és a teljes összeget az önkormányzatnak kellene fizetni.  

Tavaly a Bakonykarszt által javasolt GFT-ben ezek azokra az időpontra voltak tervezve, amiket 

most javasoltam. Tavaly a testület kérte, hogy hozzuk előre 2020-ra. Ezt figyelembe vették, de 

most azt mondom, hogy toljuk. Kérdés?  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Van egy táblázat, ahol felsorolja utcánként, hogy milyen 

szennyvízcsatorna rekonstrukció lesz, illetve béleléses felújítás lesz. 

 

Horváth Éva polgármester: Két táblázat is van. Van egy beruházási és egy felújítási táblázat.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ez a felújítási táblázat. A legutolsó a 7. így van írva, hogy 

Pétfürdő, Micsurin Kertszövetkezet, Temető utca szennyvízcsatorna rekonstrukció. Itt a 

Micsurin mit keres? Azt jelenti, hogy a Micsurin kert végéig lesz?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Ez a Temető utca szennyvíz bélelése.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Rekonstrukció. De külön nevezi meg a bélelést. A rekonstrukció 

nem egyszerű bélelést jelent. Valószínűleg különböző technológia.  

 

Horváth Éva polgármester: A Temető utca meglévő szennyvíz csatornáját bélelni akarja.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Jó lenne, hogyha egyforma kifejezéseket használna, egyforma 

műszaki tartalmat. Ez így zavaró. A kérdés, hogy itt a Micsurin mit jelent? 

 

Horváth Éva polgármester: A Micsurinnál majdan kialakítandó telkek miatt a 

gerincvezetéket akarja rendbe hozni.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Egészen kiviszi addig, amíg a Micsurin telkek lesznek. Ez azt 

jelenti.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

További kérdés? Nem volt.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

267/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Pétfürdő szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer 

Bakonykarszt Zrt. által elkészített 2020-2034 időszakra vonatkozó 

Gördülő Fejlesztési Tervét (GFT). 

A GFT-t a Képviselő-testület az alábbi véleményezéssel elfogadja. 

A Pétfürdő Micsurin 6.800.000.- Ft + Áfa beruházási munkáinak 

megvalósítása 2023., mivel a végleges telkek nincsenek még kialakítva. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Bakonykarszt Zrt.-nek. 

 

Határidő: 2019. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

7.) Pétfürdői Gondozási Központ vezetői pályázat meghirdetése (száma: 163/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Humán Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 2. számú határozati 

javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú és a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Megkérem a jegyző asszonyt, hogy foglalja össze.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Gondozási Központ intézményvezetőjének a megbízatása 

ez év december 31-ével lejár. Esetében kötelező a pályázat kiírása. Az előterjesztés a 

jogszabályi hivatkozásokat taglalja, hogy mik a feltételek, illetve tartalmazza a pályázati kiírást. 

Ennek a tartalma kizárólag a jogszabályi feltételek alapján került összeállításra. Ha ehhez 

valami bővebb feltételt kívánna a Képviselő-testület előírni, azt beszéljük meg. Ha nem, akkor 

ezt a pályázatot szeptember 16-ával megjelentetjük a központi pályáztatási rendszeren, a KSZK 

rendszeren.  

A 2. számú határozati javaslat. A szociális ellátó rendszerek sajátosságából fakadóan 

szakbizottságnak véleményezni kell a beérkezett pályázatokat. Évek óta gyakorlat volt, hogy a 

szakbizottságot a humán, vagy szociális ügyekkel foglalkozó bizottság adta. Azért javasoltam 

így a határozati javaslatban, mert közben önkormányzati választás lesz, alakuló ülés, 

bizottságok megválasztása. Egyáltalán nem biztos, hogy a Képviselő-testület újra így fogja 

hívni ezt a Bizottságot, hogy Humán Bizottság.  

Ez a szakbizottság kiegészül a jegyzővel, illetőleg a szakszervezeti érdekképviselővel. Ők 
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véleményezik a pályázatokat és utána a Képviselő-testület dönt a pályázó személyéről. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A szakszervezeti érdekképviselő a Gondozási Központ  

szakszervezeti érdekképviselője? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Az ő esetükben országos. Mióta a településen vagyok, 

volt pályáztatás, eddig nem vettek részt az eljárásban, de lehet, hogy most igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki egyetért az 1. számú határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

268/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nyilvános 

pályázatot ír ki a 

 

Pétfürdői Gondozási Központ 

8105 Pétfürdő, Berhidai út 6/B. 

 

magasabb vezetői – intézményvezető igazgatói – beosztásának 2020. 

január 1-től 2024. december 31-ig történő ellátására a határozat melléklete 

szerinti tartalmú pályázati felhívás közzétételével. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a felhívás közzétételéről a 

személyügyi központ internetes oldalán, az önkormányzat honlapján és a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján gondoskodjék. 

 

Határidő a pályázati felhívás közzétételére: 2019. szeptember 16. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki egyetért a 2. számú határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

269/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

szociális és gyermekvédelmi feladatokat ellátó bizottságát, hogy a 

Pétfürdői Gondozási Központ intézményvezető igazgatói beosztására 

közzétett pályázati felhívásra pályázatot benyújtók meghallgatására és a 
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pályázatok véleményezésére a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 

évi XXXIII. törvény 20/A § (6) bekezdésének előírása szerint 

létrehozandó bizottságként járjon el. 

E feladatok ellátása során a bizottság munkájában szavazati joggal részt 

vesz  

- a pályázat előkészítőjeként a jegyző, 

- amennyiben részvételi szándékát a bizottság üléséig jelzi, a szakmai 

érdek-képviseleti szövetség, illetőleg egyesület képviselője vagy a szakma 

szerint illetékes szakmai kollégium tagja. 

 

Határidő a bizottság írásbeli véleményének polgármesterhez történő 

benyújtására: 2019. november 29. 

Felelős: a szociális és gyermekvédelmi feladatokat ellátó bizottság  

              elnöke 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

8.) Beszámoló a 2019. I. félévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 153/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

                              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

      Humán Bizottság 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Elnök úr szeretném, ha elmondanád a költségvetés vonzatát.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Van egy táblázat az előterjesztésben, amiben van 

egy kimutatás arról, hogy hogyan költjük el a szociális hálón keresztül a közösség pénzét. A 

keret, amely meg volt határozva a Humán Bizottság számára, ahhoz képest időarányos, sőt 

kicsit alatta vagyunk. Nem költjük a pénzt.  A személyes érzésem az, és úgy érzem a többieké 

is, hogy annak ellenére nem pazaroljuk a pénzt, hogy egyébként emeljük kicsit az összegeket. 

Amikor bekerültem az OKSI Bizottságba, akkor 3-5-6-7 ezer Ft-os segélyeket tudtunk adni. 

Most előfordul, hogy 20-25-30 ezer Ft-os segélyt is adunk. Ennek ellenére azt gondolom, mint 

bizottsági elnök, hogy a bizottság tagjai nagyon megfontoltan költik a közösség pénzét ilyen 

támogatás formákra. A számok igazolnak bennünket, az év elején elfogadott keret felét sem 

költöttük el a féléves beszámoló szerint. Örülök és köszönöm a Bizottság tagjainak is.  

 

Horváth Éva polgármester: Tavaly az volt a dilemmánk, hogy bizonyos tételek a szociális 

rendeletben emelkedtek, és akkor volt egy hallgatólagos megállapodás a Képviselő-testület 

tagjai között, hogy a költségvetésbe állítsuk be a tavalyi keretösszeget és meglátjuk félévnél, 
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hogy ki tudjuk-e gazdálkodni, vagy esetleg meg kell emelni. Közben emeltünk több mindent. 

Eddig úgy néz ki, hogy ez működik.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az is mutatja, hogy jól gazdálkodik a Humán Bizottság, hogy néhány 

esetben még méltányosságot is tud gyakorolni.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Hozzátartozik a történethez, hogy amikor 

nézegetjük a támogatási igényeket, akkor előfordul, hogy nem adunk valakinek támogatást. 

Akinek jár, igyekszünk kicsit többet adni, méltányolni a helyzetét. Ha nem is kerülne bele 

automatikusan a támogatási rendszerbe, mégis próbálunk kivételt tenni, akkor, ha a helyzete ezt 

megkívánja. Tudunk adni többet, vagy olyanoknak adunk, akiknek automatikusan nem járna. 

Pont azért, mert vannak olyan igénylők, akik nem kapnak. Igyekszünk gazdálkodni.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, és elfogadja a beszámolót, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

270/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2019. I. félévi 

szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 

 

 

9.) Iskolatej és tejeskifli (száma: 157/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Rózsás Tünde Tímea titkársági ügyintéző 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

271/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2019/2020-as tanévre elfogadja a Pannon Sütő Kft. tejes kifli szállítására 

vonatkozó 16,- Ft + 18% ÁFA darabáru ajánlatát. 

 

Felhatalmazza a Polgármestert a szállítói szerződés megkötésére. 

 

Határidő szerződéskötésre: 2019. szeptember 2. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

10.) Helyi Választási Bizottság tagjainak választása (száma: 154/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonyt kérem, hogy néhány szóban foglalja össze az 

előterjesztés tartalmát.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A köztársasági elnök úr 2019. október 13-ára tűzte ki a helyi 

önkormányzati képviselők és polgármesterek választását. Ilyenkor a választásról szóló törvény 

konkrétan meghatározza a tennivalókat és a határidőket. Most a Képviselő-testületnek a Helyi 

Választási Bizottság tagjait, illetve a póttagjait meg kell választani.  

A jelenleg fennálló Helyi Választási Bizottság tagjai közül próbáltam volna felkérni tagot, de a 

családtagja indulni kíván a választásokon. Ez összeférhetetlenség. Javaslatot teszek az 

előterjesztésemben az eddigi tagok munkájának elismerésére az 1. számú határozati javaslattal.  

A 2. számú határozati javaslatban a 3 fős Helyi Választási Bizottság tagjaira teszek indítványt, 

illetve 2 fő póttagra.  

A 3. számú határozati javaslatban a Szavazatszámláló Bizottságok póttagjainak kiegészítésére 

teszek javaslatot. Az országgyűlési választások előtt, 2018-ban választotta meg a Képviselő-

testület  az SzSzB tagjait és póttagjait. A választott tagok közül 3 fő lemondott, őket a póttagok 

közül kell pótolni, és ha nem lesz kellő számú delegált a választáson, akkor 5 főre minden 

bizottságot a póttagokkal kell kiegészíteni. Ezért szükséges most póttagokat választani. 

Az indítványomhoz módosító javaslatot nem lehet tenni. 

 

Láng Géza alpolgármester: Póttagot küldhetnek máshova? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. A választások előtt lesz még megyei értekezlet, ott 

szokta kérni a főjegyző úr, hogy minden település szavazatszámláló bizottságba választott 

póttagokból adjuk le azt a névsort, aki mozgatható a szavazás napján, mert bármi előfordulhat. 

Ilyenkor neki más településre kell mennie. Nem egy népszerű feladat ez.  

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki egyetért az 1. számú határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

272/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014-

2019. közötti időszakban a Helyi Választási Bizottságban kifejtett 

munkájáért köszönetét fejezi ki Horváth Lászlónénak, a helyi választási 

bizottság elnökének, Nagy Andrásnénak a helyi választási bizottság 

elnökhelyettesének, Sülle Csabának a helyi választási bizottság tagjának, 

valamint Balogh-Egyed Szimonettának és Fekete Annának a választási 

bizottság póttagjainak.  

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az érintetteket a határozatról 

értesítse. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2019. szeptember 2.  

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a 2. számú határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

273/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

településen működő helyi választási bizottság tagjait és póttagjait - a 

választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 23. §-a alapján - az 

alábbiak szerint választja meg: 

 

Tagok: 

Dr. Bártfai Bence Pétfürdő, Hősök tere 17.  

Klojbert Nikolett Pétfürdő, Berhidai út 70.  

Szakály Ferenc Pétfürdő, Liszt Ferenc utca 30. 

 

Póttagok: 

Katona Tamás Pétfürdő, Katona J. u. 21. 

Réthalmi Eszter Pétfürdő, Kosztolányi D. u. 2. 

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az érintetteket 

megbízatásukról értesítse és eskü- vagy fogadalom tételükről a vonatkozó 

előírásoknak megfelelően gondoskodjon. 

 

Határidő: a jogszabályi előírások szerint 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 



16 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a 3. számú határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

274/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

településen működő szavazatszámláló bizottságok póttagjainak - a 

választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 35. § (2) bekezdése 

alapján - az alábbi személyeket választja meg: 

 

1. Bárdos Elemér Pétfürdő, Fazekas M. u. 8/A. 

2. Nagy Andrásné Pétfürdő, Liszt F. u. 54. 

3. Nehiba Andrea Pétfürdő, Akácfa u. 127. 

4. Németh Ibolya Pétfürdő, Akácfa u. 117. 

5. Wimmer Sára Pétfürdő, Bőhm F. u. 11. 

 

Határidő: a jogszabályi előírások szerint 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

 

11.) Miskolczi Ferenc önálló képviselői indítványa a Péti MTE-vel kötött 

„Együttműködési és feladatellátási szerződés” módosítására (száma: 164/2019.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc képviselő 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Feri néhány mondatban foglald össze légy szíves az 

indítványodat.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Az indítványom arra irányul, hogy az önkormányzat 

tulajdonában lévő PMTE által használt sporttelepen lévő létesítményeket, melyek távfűtéssel 

és melegvíz ellátással rendelkeznek, az alapdíját az önkormányzat vállalja át, ő legyen a 

költségviselő. Azért gondolom, mert az alapdíjat a PMTE nem tudja befolyásolni. Az minden 

hónapban ugyanannyi, most 103 ezer Ft. Ez évente több, mint 1,2 millió Ft. Másik oldalról nagy 

teher ennek az összegnek a kigazdálkodása. Ezzel segíthetné az önkormányzat a PMTE 
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működését.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy lehet ezen gondolkodni, de én rábíznám a 

következő testületre. Ez egy kötelezettségvállalás a következő Képviselő-testületnek. 

Jószándékú a javaslat, lehet rajta változtatni, módosítani. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Minden ilyen új Képviselő-testület választás előtt felmerülnek 

ilyen megközelítések, hogy mi már ne hozzunk ilyen döntést, hagyjuk az új Képviselő-

testületre. Ezzel soha nem értettem egyet. Ez a megközelítés nem helyes, az élet folyamatosan 

megy tovább. Épp az előbb hoztunk három olyan határozatot, ami majd a következő Képviselő-

testület működésére kihat. A Micsurinra gondolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt pontosan azért hoztuk, hogy a következő Képviselő-testület 

a jövő évben ne görcsölje össze ezt a pénzt.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Akkor is az ő működésére hoztunk egy határozatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem, mert ő azt jövőre is eltolhatja akár három évre.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Akkor is hoztunk egy határozatot annak a működési idejére. Ez 

nem jó indok. Más indokokat lehet felhozni, de ez nem jó indok.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel nem értünk egyet. A hivatkozás nem volt jó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én szavaztam nemmel a Humán Bizottság ülésén. Alapvetően az a 

problémám, hogy ez a döntés, ami készülődik, számomra lesarazzuk, ami el van repedve. 

Elkezdjük toldozni, foltozni, ahelyett, hogy annak idején a megvételnél töviről hegyire 

átbeszéltük volna. A Képviselő-testület erőből átnyomta ezt a döntést és azóta minden 

hónapban jönnek a kérések a PMTE részéről. Azért nem támogatom, mert így nem támogatom. 

Az, hogy minden hónapban igény van, hogy adjunk most 10 millió Ft-ot, most hadd ne fizessen 

ki 1,5 millió Ft-ot. Összességében az elmúlt időszakban több, mint 100 millió Ft-ot kapott a 

PMTE. Rendben van, hogy abból ki kellett tisztázni csomó felhalmozódott adósságot, de 

számomra nem így kellene ezt kezelni. Nekem ez nem kerek. Nem fogom támogatni.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Tegnapi bizottsági ülésen az elnök úr által megszólíttatott a PMTE 

elnöke. Készültem a mai napra anyaggal. Mivel nincs itt, ezért nem mondanám. Eléggé sértő 

volt a megnyilvánulása. Természetesen azok a dolgok, amiket elmondott, abszolút nem állja 

meg a helyét. Itt tudom igazolni, nálam van a kimutatás.  

 

Horváth Éva polgármester: Én a PMTE-vel kapcsolatban mindent támogatok, de ne mi 

döntsünk most.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem a PMTE-nek fizeted ki, hanem a sporttelepnek fizeted. 

 

Horváth Éva polgármester: A PMTE-vel kötött együttműködési feladatellátási szerződésről 

van szó. A PMTE-nek fizetem ki. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Dombi Norbi képviselőtársam szinte minden alkalommal, amikor 

a PMTE-ről van szó elmondja azt, amit most elmondott, hogy akkor kellett volna kitárgyalni. 

Senki nem mondhatja, hogy ez egy nagyon elhamarkodott átvétel volt. Körülbelül 8 évig 
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húzódott. Volt PMTE tárgyaló bizottság, meg az önkormányzati tárgyaló bizottság, akinek a 

tárgyalgatás volt a feladata. Körülbelül 8 évig egymásra vártak, hogy mondja meg, hogy mit 

akar. Ez egy hosszú folyamat volt mire végre eljutottunk a PMTE átvételéhez. Ennek örülök. 

Az, hogy ekkor nem láttunk előre sok mindent, természetes. Ez egy új működési mód. 

Lehetetlen, hogy előre minden részletet kitárgyaljunk és odafigyeljünk. Ilyen koncepció nincs, 

ha pedig van, akkor tele van hibával. Ezt menetközben kell folyamatosan korrigálni és most ez 

történik.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Minden részletre nem tudott kitérni. Mióta átvette az önkormányzat a 

sportlétesítményt, a sporttelep tulajdonjogát, azóta változott a fűtés- illetve a melegvíz ellátó 

rendszer. A hőközpontot teljesen át kellett építeni. Új alapokra kellett építeni a számlázási 

rendszert. Amikor azt a szerződést megkötöttük, ez még nem volt tiszta. Aztán a mérési 

lehetőség is megváltozott, van mindenre külön mérőegység. Teljesen tiszta a rendszer.  

Ezzel lehetne tisztába tenni az eredeti szerződésnek a napra készségét.  

 

Horváth Éva polgármester: Most nem látok több anyagi forrást az önkormányzat részéről.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

275/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Miskolczi Ferenc képviselő önálló indítványát, mely szerint 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata és a Péti Munkás Testedzők 

Egyesülete között - önkormányzati sport közfeladatok ellátásra 2018. 

március 2-án - kötött együttműködési és feladatellátási szerződést 2020. 

január 1-vel kezdődően módosítsa.  

 

 

12.) Központi háziorvosi ügyeleti feladatok finanszírozása 2019. október 01-jétől  

(száma: 166/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

Előkészítő: Sándor Tamás Várpalota Város aljegyzője 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek kérdése? Nem volt.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

276/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátás, mint helyben biztosítandó közfeladat körében 

a központi háziorvosi (házi gyermekorvosi) ügyeleti feladatok 

folyamatos ellátása érdekében 2019. október 01-jétől 2021. szeptember 

30-ig terjedő időszakra vállalja a szolgáltatónak fizetendő 4.480.000,- 

Ft/hó díjból a feladat ellátásában társult önkormányzatok közül 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatára vonatkozó lakosságszám-

arányos hozzájárulás megfizetését. 

 

2. 2019. október 01-jétől 2020. május 31-ig a központi háziorvosi (házi 

gyermekorvosi) ügyelet feladatának az ellátása érdekében Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzata által fizetendő hozzájárulás összege a 

Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelőnél 2019. június 01-jétől 2020. 

május 31-ig nyilvántartott 4774 fő pétfürdői lakos után: 580.615,- 

Ft/hó.  

 

3. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a központi 

háziorvosi ügyeleti feladatok ellátásának 2019. október 01-jétől 2019. 

december 31-ig történő finanszírozásához szükséges 967.500,- Ft 

többlet forrást az Önkormányzat 2019. évi költségvetésében biztosítja. 

Fedezet az általános tartalék. 

 

4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a központi 

háziorvosi ügyeleti feladatok folyamatos ellátása érdekében Várpalota 

Kistérség Többcélú Társulásával 2019. október 01-jétől 2021. 

szeptember 30-ig terjedő időszakra megkötni szükséges finanszírozási 

megállapodások aláírására. 

 

5. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az önkormányzat 

2019. évi költségvetéséről szóló rendelet soron következő 

módosításának előkészítése során a határozat 3. pontjában foglaltakat 

vegye figyelembe, illetve 2020. és 2021. évekre a központi háziorvosi 

(házi gyermekorvosi) ügyelet finanszírozásának fedezetét az ellátásáért 

Várpalota Kistérség Többcélú Társulásának 2020. május 31-ig 

lakosságszám-arányosan fizetendő havi összegnek megfelelően 

tervezze be, majd félévkor a Nemzeti Egészségbiztosítási 

Alapkezelőnél június 01-jétől felülvizsgált lakosságszámnak 

megfelelően módosítsa. 

 

Határidő: 2019. szeptember 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (156/2019.) 

(eredetileg tájékoztatók 2.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Két Bizottsággal végignéztük a beruházási táblázatot, hogy mik 

azok a tételek, amikkel első lépésben könnyíteni tudnánk a költségvetés kiadási oldalát.  

Kérem a Bizottság javaslatait.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 2019. évi felújítások és 

beruházások táblázatának 3.3 sora (Fűtés korszerűsítés, kivitelezés) kerüljön ki a 2019. évi 

költségvetésből. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 3.5 sora (Színházterem akusztika) kerüljön 

ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a 2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 7.3 sora (Térfigyelő 

kamerarendszer bővítés) kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 10.8 sora (Strand kivitelezés) kerüljön ki a 

2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 17.9 sora (Sporttelep futópálya tervezés, 

kivitelezés) kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 19.1 sora (Telekvásárlás) kerüljön ki a 2019. 

évi költségvetésből. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a 2019. évi költségvetésből kerüljön ki a Strand céltartalékára elkülönített 40 

M Ft. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 3.3 

sora (Fűtés korszerűsítés, kivitelezés) kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 3.4 sora (Fűtés korszerűsítés, műszaki 

ellenőrzés) kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 3.5 sora (Színházterem akusztika) kerüljön 

ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 7.3 sora (Térfigyelő kamerarendszer bővítés) 

kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 

Kisebbségi vélemény: A Bizottság 1 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem javasolta 

elfogadásra a Képviselő-testületnek, hogy a 2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 

7.2 sora (Garázstelep tervezés, engedélyezés) kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 
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A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 10.8 sora (Strand kivitelezés) kerüljön ki a 

2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 17.9 sora (Sporttelep futópálya tervezés, 

kivitelezés) kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek, hogy a 2019. évi felújítások és beruházások táblázatának 19.1 sora (Telekvásárlás) 

kerüljön ki a 2019. évi költségvetésből. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

2019. évi költségvetésből kerüljön ki a Strand céltartalékára elkülönített 40 M Ft. 

 

Horváth Éva polgármester: Nézzük először a Közösségi Ház beruházási tábláját. Van 

valakinek kérdése? Darabonként szavazzunk, vagy egyben? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szerintem intézményenként.  

 

Láng Géza alpolgármester: Külön szavazzunk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Mielőtt nekiállunk szavazni hadd kérdezzek valamit. Az elején volt 

egy kis félreértés. Az éves tervezéskor 1 milliárd Ft adóbevétellel számoltunk és 450 millió Ft 

jött be félévig.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Ez nem tényleges befizetés. 

 

Dombi Norbert képviselő: A beszámolóba 449 millió Ft van írva. Úgyhogy az tartalmaz 350 

valahány millió Ft túlfizetést. Ha ezt visszaigényli a túlfizető adózó, gyakorlatilag 100 millió 

Ft-unk marad a szeptemberi feltöltésig. Annyi folyt be, plusz a szeptemberi feltöltés, amit nem 

tudunk, hogy mennyi. Így kell érteni, ugye? 

 

Horváth Éva polgármester: A feltöltés decemberben van.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Szeptember is van feltöltés.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor lesz az adóbefizetés. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt mondtam én is. 

 

Horváth Éva polgármester: Az nem feltöltés, hanem adóbefizetés. 

 

Dombi Norbert képviselő: Jön be pénz szeptemberben és decemberben. 100 millió Ft marad 

és 350 millió Ft-ot kell összeszedni most.   

 

Horváth Éva polgármester: Amennyit tudunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ennyit kellene.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

Megyünk soronként a beruházási táblában és alakítjuk a költségvetés beruházási táblájához. 

Közösségi Ház 3.3 sora, fűtés korszerűsítés 10.500 ezer Ft.  
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Aki egyetért azzal, hogy vegyük ki a költségvetésből, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

277/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Közösségi 

Ház és Könyvtár felújítási kiadásai 12. során a fűtés korszerűsítésre, 

kivitelezésre előirányzott 10.500 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Közösségi Háznál a fűtés korszerűsítés műszaki ellenőrzésére 

beállított 500 ezer Ft-ot vegyük ki a költségvetésből. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

278/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Közösségi 

Ház és Könyvtár felújítási kiadásai 11. során a fűtés korszerűsítésre, terv 

felülvizsgálatra, műszaki ellenőrzésre előirányzott 1.000 ezer forintból 

500 ezer forintot töröl. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Akusztikai függöny 8.800 ezer Ft-ot vegyük ki a költségvetésből. 

Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

279/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Közösségi 

Ház és Könyvtár beruházási kiadásai 10. során a színházterem akusztikára 

előirányzott 8.800 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: A következő a térfigyelő kamerarendszer bővítésére beállított 4 

millió Ft. Aki egyetért a javaslattal, hogy ezt vegyük ki a költségvetésből, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

280/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet 

Községgazdálkodás beruházási kiadásai 31. során a térfigyelő 

kamerarendszer bővítésére előirányzott 4.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Felmerült a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy a garázstelep 

tervezésére beállított 1,5 millió Ft-ot vegyük ki. Javasolom, hogy vegyük ki. Aki egyetért a 

javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

281/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság kisebbségi javaslatát, mely szerint 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről szóló 

4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Községgazdálkodás beruházási 

kiadásai 30. során a garázstelep tervezésre, engedélyezésre előirányzott 

1.500 ezer forintot törölje. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő a strand kivitelezés 130 millió Ft-ja.  

Aki egyetért a javaslattal, hogy vegyük ki a költségvetésből, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

282/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Fürdő, 

strand és tó üzemeltetés beruházási kiadásai 42. során a strand 

kivitelezésre előirányzott 130.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Dombi Norbert képviselő: A 10.7 soron a bonyolításra szánt összeg? 

 

Horváth Éva polgármester: Azt nem, mert lehet, hogy el lehet indítani, ha meglesz az 

engedély.  

 

Dombi Norbert képviselő: Polgármester asszony komolyan beszélsz? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, komolyan beszélek!  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem ellentmondás ez? 130 millió Ft-ot leveszünk a strandról, de 

20 millió Ft-ot bent hagyunk, mert hátha el tudjuk indítani. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha meglesznek az engedélyek, és ki kell írnunk a bonyolításra a 

közbeszerzést… 
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Dombi Norbert képviselő: És miből fogod kifizetni? 

 

Horváth Éva polgármester: Most ott tartunk, hogy a kiadást megpróbáljuk úgy lecsökkenteni, 

hogy egyensúlyban legyen a költségvetés. 

 

Dombi Norbert képviselő: Értem, csak azt nem értem, hogy nulla forint van a strandra, de 20 

millió Ft-ot bent hagyunk, mert hátha csoda történik.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a kettő óriási távolságra van egymástól. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ahhoz, hogy a strand elkészüljön annyi pénz soha sem lesz 

egyben a költségvetésben. Látjuk mindannyian.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ne mondjuk azt, hogy soha.  

 

Horváth Éva polgármester: Egybe sosem lesz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A beruházás lebonyolítására beállított 20 millió Ft a 

közbeszerzés költségeit is takarja és minden olyat, ami a közbeszerzési kiírásnál meg kell, hogy 

legyen. Olyan van, hogy feltételes közbeszerzési kiírás. Nem feltétlenül azt jelenti, hogy 

holnapután neki lehet állni. Valaki bevállalja, évekre előre számolhat. Azzal mindenki tisztában 

van, hogy egy önkormányzati költségvetésből gazdálkodó településről beszélünk, ahol építeni 

kell egy ilyen strandot. Vannak különböző feltételek. Közbeszerzésen belül lehet részekre 

bontani. Mindig akkora szeletet kell megenni a tortából, amekkora éppen van.  

 

Dombi Norbert képviselő: De most nincs torta.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Így ki lehet írni egy közbeszerzést, ha azt akarod, hogy most 

találj beruházót, meg bonyolító céget. Itt azt kell találni! Aztán el lehet gondolkodni, hogyha 

olyanok a kondíciók a közbeszerzést jövőre ki lehet írni, hátha lehet addig pályázni. Vagy 

alapból feltételesen kell kiírni a közbeszerzést. 

 

Horváth Éva polgármester: Mint a szennyvíztelepre írta ki a Fejlesztési Programiroda. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az egy keretszerződés, amire pályázott több cég. Négyen 

nyertek és a keretszerződést megnyitották a péti beruházásra, ami feltételes. Annak a feltétele, 

hogy ez elindul, hogy megkapjuk az Uniós támogatáson felül a dupláját.  

 

Horváth Éva polgármester: Javasolhatod Norbi. Ezt még decemberben is ki tudja húzni a 

testület, amikor látja a 3/4 éves beszámolót. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nagy bátorság nekiindulni nulla forinttal egy 1 milliárdos 

beruházásnak. Le a kalappal, aki ezt bevállalja.  

Nem tudom mit javasoljak. Igazából furcsállom. Az év elején ezt a költségvetést nem fogadtam 

el, mert volt benne jó néhány olyan tétel, amivel nem értettem egyet. Nemmel szavaztam. Azt 

gondolom, hogy azoknak kellene ezt a költségvetést kifésülni, akik annak idején megszavazták. 

Nem szeretnék kívülálló lenni, de nagyon helyzetben vagyok. Tudjátok a véleményem a 

stranddal kapcsolatban. Másféle megközelítésből támogatnám. Ha Ti már eldöntöttétek, hogy 

ezt el kellene indítani, és elveszítek a pénzt, amit korábban odaszavaztatok, és most itt hagytok 
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20 millió Ft-ot. Ez nem logikus. Nem tudom, hogy beleavatkozzak, vagy döntsétek tovább, 

amint akartátok?! Nem hagynám itt.  

 

Horváth Éva polgármester: Javaslod, hogy vegyük ki a strand bonyolítás 20 millió Ft-ját? 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha már a 130 millió Ft nincs ott. Nulla forint van a strandon.  

 

Horváth Éva polgármester: Az idei évi költségvetést tesszük rendbe, nem pedig a strand 

beruházást. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az előbb a PMTE-vel kapcsolatban éppen Te mondtad azt, hogy a 

következő Képviselő-testületre ne akasszunk már olyan szamárfüleket, amiket nem tud 

magával vinni. Most meg arra apellálsz, hogyha decemberben lesz pénz. Akkor egy másik 

Képviselő-testület lesz. Legyél következetes.  

 

Horváth Éva polgármester: Teljesen következetes vagyok. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem egy másik testület lesz decemberben? 

 

Horváth Éva polgármester: Az egy szerződésmódosítás, ami január 1-től ketyeg és fizetni 

kell a következő Képviselő-testületnek. Idén nem fogunk 130 millió Ft-ot elkölteni a strand 

kivitelezésére. Ez biztos.  

 

Dombi Norbert képviselő: És ha a következő Képviselő-testület nem akar strandot, akkor mi 

lesz? A bonyolítást meg el akarod indítani. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Arra szeretnék emlékeztetni, hogy valamikor 8 évvel ezelőtt az 

egész strand ötlet… (polgármester asszony közbeszól). 

 

Horváth Éva polgármester: 2007-ben indult. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Akkor már 12 éve. Ezt a strand ötletet Erdélyi Attila és Dombi 

Norbert indították és vetették fel. Akkor nem tudom, hogy rendelkezésre állt-e a várható 1 

milliárd Ft. Ha évente 300 millió Ft-ot beruházásra tudunk fordítani, akkor három év alatt 

kigazdálkodható. Viszont akkor, ahogy már mondtad a televízió előtt, nem lesz egy méter járda 

sem. Ezt csak így tudjuk megcsinálni, másképp nem. 

 

Dombi Norbert képviselő: Reagálnék. Így van, Erdélyi Attilával kettő ciklussal ezelőtt elég 

nagy szekértolói voltunk annak, hogy a strandból mielőbb legyen valami. Azért nem pontos, 

amit idéztél, mert nem azt javasoltuk, hogy álljunk neki a strandnak, hanem, hogy kezdjünk el 

gyűjtögetni a strandra, hogy jöjjön össze rá a megfelelő összeg. Össze is jött 450 millió Ft. 

Aztán az első gyengébb évnél, amikor nem folyt be annyi iparűzési adó, amennyivel 

számoltunk, akkor 220 millió Ft-ot a Képviselő-testület elvett ebből a pénzből és járdákat 

épített. A fennmaradó részhez pedig a Várpalota-Pét per során lett hozzányúlva. Én mind a két 

esetben ellene szavaztam. Strand párti vagyok, voltam, de most szerintem erre a 20 millió Ft-

ra szüksége lesz a költségvetésnek. Nem hagynám itt. 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslod, hogy vegyük ki? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen.  
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Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a strand bonyolításra beállított 20 millió 

Ft-ot vegyük ki a költségvetésből, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

283/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Dombi Norbert képviselő javaslatát, mely szerint Pétfürdő 

Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről szóló 

4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Fürdő, strand és tó üzemeltetés 

beruházási kiadásai 41. során a strand tervezésre, engedélyezésre, 

illetékekre, bonyolításra előirányzott 42.762 ezer forintból 20.000 ezer 

forintot töröljön.  

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Elsősorban a következetesség miatt értek egyet a Norbival. Pont 

megerősítette a Norbi azt, amit a Feri is mondott, meg én is, hogy a következő Képviselő-

testület. A folytatást nem mondom, mert csak ismételném magam.  

Nem vagy következetes polgármester asszony.  

 

Horváth Éva polgármester: De azt hiszem, hogy én vagyok a következetes. Az almát a 

körtével nem lehet összehasonlítani.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Pénzről beszéltünk mind a három esetben.  

 

Horváth Éva polgármester: Arról is.  

A következő a sporttelep futópálya tervezés, kivitelezés 20 millió Ft-ja. Aki egyetért a 

javaslattal, hogy vegyük ki a költségvetésből, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

284/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Sporttelep 

beruházási kiadásai 71. során a futópálya tervezésre, kivitelezésre 

előirányzott 20.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 
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Horváth Éva polgármester: A telekvásárlás 20 millió Ft-ja következik. Aki egyetért a 

javaslattal, hogy vegyük ki a költségvetésből, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

285/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet 

Ingatlanvásárlás beruházási kiadásai 80. során a telekvásárlásra 

előirányzott 20.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: A következő javaslat az volt, hogy a 2019. évi költségvetésből 

kerüljön ki a Strand céltartalékára elkülönített 40 millió Ft. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

286/2019.(VIII.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Céltartalék 

soraiból a strandra előirányzott 40.000 ezer forintot törli.  

     

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez mennyi? 

 

Horváth Éva polgármester: 230 millió Ft. 157 millió Ft általános tartalékunk van. Ha abból 

lemegyünk 30 millió Ft-ig, akkor megvan az a bizonyos visszafizetendő összeg. A bevételeket 
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is meg kell nézni.  

 

 

2.) 2019. évi beruházási-felújítási szerződések (158/2019.) 

(eredetileg tájékoztatók 3.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

3.) Fogorvosi ellátás finanszírozása (159/2019.) 

(eredetileg tájékoztatók 4.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. 

 

 

17.30 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 

 

 


